
Referat FAU tirsdag 10.10 kl. 17.30-19.00 
 
Tilstede: Ine, Ingrid, Magnus, Åse, Linn, Jarle, Lisa, Mari, Kristel, Cecilia, Hanne 
 
Informasjon fra rektor: 
Ellen er inspektør fra 1. oktober, foreløpig ingen spes. ped. lærer, men stilling lyses ut 
internt, men intil videre dekkes denne rollen av Ellen og Cecilia. 
 
450 elever på skolen, 1. klasse skolens minste trinn.  
 
5 av 7 trinn har avholdt foreldremøte, og noen begynner nå med utviklingssamtaler.  
 
Ser ut til at økonomien stabiliserer seg og at budsjettet vil se ok i år. 
 
Bibliotek flyttet til gammelt klasserom ved helsesøster, stor opprydning. Behov for nye 
møbler, solen har søkt tilskudd fra FAU. 
 
En del studenter på skolen, avhengig av hva individuelle lærere ønsker. 
 
Fremtidige møter: 

- Tidspunkt for møter fremover: hver 6. uke (ca) kl. 17.30-19 
- Møter varsles på mail og facebook 

 
Lovadagen 2023:  

- Dato: 15. november 
- Klokkeslett: 17-18.30 
- Ingen bonger 
- Alle tar med egne kopper/tallerkener 

 

1. klasse: Cafe m/drikke (inkludert rigg) 
2. klasse: Cafe m/drikke (inkludert rigg) 
3. klasse: Aktiviteter i gymsal 
4. klasse: Cafe m/drikke (inkludert rigg) 
5. klasse: Loppemarked for sportsutstyr. Informasjon bør sendes ut så raskt som mulig. 
6. klasse: Rydde i etterkant (inkludert gjenværende lopper) 
7. klasse: ansiktsmaling, neglelakk og spill. Sjekkes om skolens utstyr kan brukes 

 
5. klasse representanter gir beskjed til lærere så raskt som mulig om innsamling av lopper. 

 
Valg av sekretariat: 
Sekretær: Kristel 
Kasserer: Magnus 
Ny leder (fra januar): bestemmes på neste møte 
 
Tilskudd til bibliotek: 
Skolen kommer med ønske om spesifikke møbler og kostnader så vurderes dette på neste 
møte. 



 
FAU stønad: 
Søknader 50 kr pr elev, FAU representanter for trinnet godkjenner søknaden. Søknadsskjema 
ligger på skolens hjemmeside under FAU. 
 
Eventuelt: 
Mail fra foreldre til elever i 6. og 7. trinn om økende vold/uro rundt skolen på 
ettermiddag/kveldstid og om foreldre/skole/fritidsetat kan bidra her? Gatepuls skal øke 
tilstedeværelsen i område. Be MC-ravnene om å stille? Åpent nett et trekkplaster? Mulig for 
å begrenes/stoppe? Mulighet for å øke belysning på spesielt utsatte tider? (Godt resultat 
tidligere), Tillatt med overvåkningskamera? – i utprøvingsfase på et par skoler i Agder. 
Oppfordre foreldre til å ta turen innom skoleområde hvis en går tur og tørre å bry seg.  
 
Mulig å begrense trafikk rundt skolen? Trygge overgangen fra busstopp til skolegård?  
 
Neste møte: 7. november 17.30-19.00 


